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»حکایت دریا«؛ رک تر از غریزه!

همچون دانه های سیاه 
بر لوحِ سپید

فیلمساز  فرمان آرا«-  »بهمن  اثر  تازه ترین  »حکایت دریا« 
صاحب سبک و مهم سینمای ایران- دلپذیر، ساکن، متفکر 
و حتی گاهی »متفرعن« است و »مرگ« تنها چیز قطعی ایِ 
سراسر دریا و حکایتش است که فیلمساز بر روایتش تاکید 
ورزیده و همچون نمای اکستریم لانگ شاتی که در این قاب 
بی نظیر )در عکس( می بینید سایه انداخته و آکسان تصویر 
بر دو مرد سیاهپوش که هریک به نوعی در حال تجربه ی 
رسیدن به آخر خط اند )یکی جوان و بی انگیزه از امروز و 
فردا و دیگری پیرمرد و دریایی که در هپروت ذهن خویش 
روزگار می گذراند و با تغییرات فست فودی غریب می نماید(. 
»مرگ«، »مرگ خواهی« و »مرگ آگاهی« سراسر حکایت 
دریا را غوطه ور ساخته و دوربین هوشمند فیلمساز که در 
میان رَد تحولات جعلی امروزه و تمنای نوستالژی گذاشته 
سرگردان شده و این سرگشتگی به آرامی و در جای جای 
چه  آگاهی«اش  »مرگ  و  رفته  کار  به  شخصیت هایش 
شاعرانه و اتفاقا »سینمایی« به تصویر کشیده شده؛ از همان 
سکانس اولیه که با »فراموشی خنده« در طاهر با موسیقی 
اندازه و زیبای »پیمان یزدانیان« همراه شده تا شاه سکانس 
رویارویی با »هوشنگ« )علی نصیریان( که چه هنرمندانه 
و  نصیریان  جناب  سکانسی  تک  حضور  استادانه ست  و 
بازنمایی حقیقتی مسلم؛ اینکه »مرگ« رُک تر از غریزه است 
و راهِ فراری هم از آن نیست...              ادامه در صفحه 6
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شل کن سفت کن!
کن  سفت  کن  شل  به  ما 
یک  اینکه  داریم.  عادت 
روز دلار گران بشود یک روز 
سلطانش را بگیرند و باز گران 
بشود. اینکه یک روز طلا گران 
را  سلطانش  روز  یک  بشود 
بگیرند و باز گران بشود. اینکه 
همه جا را تعطیل کنند، کردنا 
زیاد بشود، همه جا را باز کنند، باز کرونا زیاد بشود، ماسک 
باشد، کرونا زیاد بشود، ماسک نباشد کرونا زیاد بشود، اینکه 
کلاسها مجازی بشود اما امتحانها حضوری، بعد امتحانها 
هم مجازی بشود، باز پروتکل بدهند، باز شیوه نامه بدهند. 
اینکه هرروز، همه چیز آنی نباشد که باید باشد، مساله تازه ای 
نیست. ما به شل کن سفت کن عادت داریم. از همان روزی 
که واکسن دوران طفولیت را می زدند و می گفتند شل کن و 
ما هی سفت می کردیم این ماجرا شروع شد. اما حالا دیگر ما 
شل کرده ایم تا دردش کمتر باشد اما هنوز که هنوزه درد زیاد 

است و درمان کم. والسلام...
 **

آقای قاضی اعتراض دارم
وارد نیست

اما من اعتراض دارم
به چی

به اینکه هوای دادگاه، خفه است، لا اقل تهویه ای، پنکه ای، 
چیزی روشن کنید آدم بتونه نفس بکشه

یعنی نفس کش می طلبی هان؟! دادگاه رو تهدید می کنی؟
تهدید چیه گرممه آقای قاضی، اقلا یه لیوان آب بگید بیارن

نگران نباش، حالا وقت زیاد داری برای آب خوردن
اینکه نشد، پس رعایت حقوق متهم چی میشه

مگه شما متهمی؟
پس چی ام؟
شما مجرمی

هنوز که از خودم دفاع نکردم
خوب دفاع کن!

از چی؟
از خودت!

به چه جرمی؟
شما در ساعت هفت صبح روز چهارشنبه، در خیابان چهارده، با 

سگ دختر وزیر تصادف کردید و متواری شدید
آقای قاضی، من سگی اونجا ندیدم. فقط با یک برآمدگی 

مواجه شدم که خیال کردم سرعتگیر خیابونه
جناب منشی اضافه بفرمایید، زیر سوال بردن توانمندی های 

شهرداری و توهین به کارگران خدوم خدمات شهری
نه جناب قاضی

نه چی
من توهینی نکردم

جناب منشی مرقوم بفرمایید مخالفت با دادگاه رسیدگی
جناب قاضی من اعتراض دارم

وارد نیست، ببریدش. حکم دادگاه به زودی اعلام خواهد شد...

اظهار  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  آموزشی  معاون 
داشت: طبق اعلام ستاد ملی مقابله با کرونا سال تحصیلی 
آینده ۱۵ شهریور آغاز می شود همچنین این احتمال وجود 

دارد که آموزش مجازی در دانشگاه ها ادامه پیدا کند.
مجتبی خاکی صدیق روز یکشنبه در مراسم افتتاح مرکز 
آموزش الکترونیکی دانشگاه خوارزمی اظهار داشت: شروع 
به کار دانشگاه ها از تاریخ ۱۵ شهریور ماه به این معنی 
نیست که تمام دانشگاه  ها باید در این تاریخ آموزش را 
آغاز کنند بلکه باید حدود این بازه زمانی مقرر شده آموزش 

دروس شروع شود.
وی افزود: فشار زیادی بر وزارت علوم در اوایل شیوع کرونا 
بود که ترم را تعطیل کنیم اما تعطیلی ترم تبعات زیادی 
برای آموزش عالی داشت و ما تاکید داشتیم که به صورت 

مجازی آموزش ها را ادامه دهیم.
خاکی صدیق تصریح کرد: در همان زمان جلسات اضطراری 
برگزاری  بر  بود که تصمیم  تشکیل و سوم اسفند ماه 
جلسات کلاس ها به صورت مجازی گرفته شد. به دلیل 
اینکه از کشورهای ابتدایی درگیر کرونا بودیم، تجربه زیادی 

در زمینه آموزش نداشتیم.
وی با اشاره به آمارهای یونسکو در هفته گذشته اظهار 
داشت: حدود یک میلیارد و ۱۹۰ میلیون نفر درگیر کرونا 
هستند و حدود ۶۸ درصد از تمامی کسانی که باید آموزش 
می دیدند، با این مشکل درگیر بودند. ۱۴۶ کشور دنیا 
آموزش را تعطیل کردند. البته این آمار در گذشته ۱۹۲ کشور 
بود که اکنون کاهش پیدا کرده است و این تعداد کشور 

تنها آموزش های پیش از دانشگاه را راه اندازی کرده اند.
خاکی صدیق تصریح کرد: انجمن بین المللی دانشگاه ها 

در تاریخ می ۲۰۲۰، آماری را منتشر کرد که در آن آمده 
است فعالیت حدود ۱۰ درصد دانشگاه ها تحت تاثیر شیوع 
ویروس کرونا قرار گرفته و ۳۰ درصد این مراکز عنوان کردند 
که دانشگاه های خود را به صورت نیمه باز نگاه داشته و 
فعالیت های این مراکز را محدود کردند. ۵۹ درصد آن ها 
نیز عنوان کردند که در دوران شیوع کرونا به طور کامل 

تعطیل شدند.
وی افزود: در خصوص نحوه آموزش دانشجویان حدود ۲ 
درصد دانشگاه های دنیا تاکید کردند که این آموزش برای 
آنها تاثیری نداشته و ۶۷ درصد آنها نیز گفتند از آموزش 
جایگزین استفاده کرده اند و ۲۴ درصد نیز تاکید کردند در 
حال آماده کردن زیرساخت های ارائه آموزش های مجازی 
هستند و تنها هفت درصد دانشگاه ها عنوان کردند که بطور 
کامل آموزش آنها تعطیل شده است که نشان می دهد 
کاری که ما در کشور انجام داده ایم، همتراز فعالیت سایر 

مراکز آموزشی معتبر دنیا بوده است.
به گفته خاکی صدیق تنها یک دانشگاه در کشو بوروندی 
در شرق آفریقا اعلام کرده بود که کرونا تاثیری بر آموزش 

دانشگاه نگذاشته است.
وی ادامه داد: پیش از کرونا، هفت مراکز آموزشی غیردولتی 
از ۳۰۰ مرکز در کشور در حوزه آموزش الکترونیک فعالیت 
می کردند، کمتر از ۱۰ دانشگاه رشته و دوره های تحصیلی 
آموزش الکترونیکی داشته اند و بقیه مراکز آموزشی نیز 
توانایی آموزش نداشتند. همچنین پیش از کرونا تنها 
آموزش  از  ماه  بهمن  در  دانشجویان  درصد   ۵/۰ حدود 
الکترونیکی استفاده می کردند که آنها نیز دانشجویانی 

بودند که برای آموزش الکترونیکی جذب شده بودند.

معاون آموزشی وزیر علوم عنوان کرد: بسیاری از اعضای 
هیات علمی مخالف روند آموزش مجازی بودند و اطمینان 
 ۹۹ سال  در  تعطیلات  از  پس  ها  کلاس  که  داشتند 
بازگشایی می شوند. اما زمانی که به اواخر اسفند رسیدیم، 
اساتید نیز همراه شده و متوجه پیچیدگی موضوع شدند و 
کارگروه آموزش الکترونیکی، نرم افزارهای آموزشی و تولید 

محتوا را به دانشگاه ها آموزش دادند.
خاکی صدیق عنوان کرد: دانشگاه ها در تعطیلات نوروز نیز 
فعال بودند و کلاس ها برگزار شد. حتی در روز ۲ فروردین 
در بسیاری از دانشگاه ها کلاس برگزار شد یا برخی دانشگاه 

ها در حال آماده سازی زیرساخت ها بودند.
وی ادامه داد: وضعیت در ایران در مقایسه با دانشگاه های 
معتبر سایر کشورها با توجه به جلسه سازمان یونسکو 
که به صورت مجازی برگزار شد، در وضعیت مطلوب بود. 
همچنین کشورهایی مثل چین، آلمان و فرانسه زیرساخت 
های قوی داشتند و بسیار در آموزش مجازی نسبت به 

سایر کشورها موفق عمل کردند.
خاکی صدیق گفت: چالش ما چگونگی ادامه روند آموزش 
را  این دستاورد  بتوانیم  امیدواریم  الکترونیکی است و 
حفاظت کنیم و شاهد تحول در نظام آموزشی باشیم زیرا 

تحول در آموزش بسیار سخت است.
معاون آموزشی وزیر علوم گفت: ۹۲ درصد دانشگاه ها 
آموزش الکترونیکی را پوشش دادند و نوعی دستاورد ملی 
برای کشور محسوب می شد که این دستاورد نتیجه تلاش 

بسیاری از اساتید و کارمندان دانشگاهی بود.
خاکی صدیق گفت: با توجه به مساله کرونا و طبق اعلام 
ستاد ملی مقابله با کرونا سال تحصیلی آینده ۱۵ شهریور 
آغاز می شود اما به این معنی نیست که تمامی دانشگاه 
ها باید آموزش را آغاز کنند بلکه آنها باید حول این تاریخ 
کلاس های آموزشی را تشکیل دهند. زیرا در پاییز طبق 

اعلام وزارت بهداشت ما موج کرونا را خواهیم داشت.
خاکی صدیق در جمع خبرنگاران اظهار داشت: احتمال این 
وجود دارد که ترم آینده نیز به صورت مجازی برگزار شود و 
همچنین امکان این وجود دارد که آموزش مجازی در آیین 
نامه ها راه پیدا کند. بازگشایی خوابگاه ها و برگزاری کلاس 
ها نیز به امکانات دانشگاه ها بستگی دارد که چه تعداد 

دانشجو را به صورت حضوری بپذیرند.
معاون آموزشی وزیر علوم، تحقیقات و فناوری ادامه داد: 
برنامه ریزی شده برای دانشجویان مناطق محروم بسته 

های آموزشی ارائه شود.

خبر اول

دانشگاه ها از ۱۵ شهریور بازگشایی و احتمالا مجازی می شوند
نخود هر آش!

همکار گرامی
جناب آقای منصور ترابی 

با نهایت تاسف مصیبت وارده را تسلیت گفته و برای آن مرحومه علو درجات و برای 
حضرتعالی و سایر بازماندگان، صبر و شکیبایی مسئلت می نماییم.

مدیرمسئول و تحریریه روزنامه دنیای هوادار

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۲۰۴ هزار و ۹۵۲ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۱۶ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۹۶۲۳ نفر 
رسیده تا کنون 163 هزار و 591 نفر از بیماران بهبود یافته 

و ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن ویروس بیان 
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  دیروز  تا  دیروز  از  کرد: 
تشخیصی، دو هزار و ۳۶۸ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۱۱۴ مورد بستری شدند. 
با این حساب، مجموع بیماران کووید ۱۹ در کشور به ۲۰۴ 

هزار و ۹۵۲ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۱۶ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۹ هزار و ۶۲۳ نفر رسید.
تاکنون ۱۶۳  معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه 
هزار و ۵۹۱ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.
از بیماران مبتلا به  افزود: همچنین ۲۸۸۷ نفر  لاری 
کووید ۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
وی بیان کرد: تاکنون یک میلیون و ۴۲۲ هزار و ۴۰۷ 

آزمایش تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت ادامه داد: استان های خوزستان، 
هرمزگان، کرمانشاه و آذربایجان شرقی در وضعیت قرمز 

قرار دارند.
لاری گفت: با توجه به شیوع بیماری در این استان ها که 
مرزی هستند، وزارت بهداشت تمهیداتی فراهم کرده که 
همه تجهیزات مورد نیاز در مراکز درمانی این استان ها 
فراهم باشد و دانشگاه هایی که تجربه بیشتری دارند به 
عنوان معین تعیین شده اند. تلاش همکاران ما در این 
استان ها باعث شده که آمار فوتی نسبت به بستری به 

طور محسوس پایین تر بوده است.
وی بیان کرد: از مردم در همه استان ها و به خصوص 
استان های قرمز می خواهیم که با رعایت پروتکل های 

بهداشتی و بهداشت فردی و عمومی و پرهیز از تجمع 
در  عزا  و  عروسی  مراسم  برگزاری  عدم  و  غیرضروری 

کاهش آمار بستری در مراکز درمانی همکاری کنند.

163 هزار و 591 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند
کرونا در ایران

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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»اول تیرماه«؛ روز جهانی یوگا
و  جسمی  ورزشی  »یوگا« 
شبه  در  که  است  ذهنی 
قاره هند و توسط هندوها 
ریشه  آمده است.  وجود  به 
ورزش  این  دقیق  یابی 
و  شخصی  چه  توسط  که 
دقیقا چگونه به وجود آمده 
کمابیش ناممکن است. چرا 
که تاریخ شکل گیری یوگا به 
سالهای بسیار دور برمی گردد. واژه Yoga در اصل از واژه 
»یوج«)Yuj(  در زبان سانسکریت، به معنی یکپارچه سازی 
و یگانگی آمده است.یوگی به مرد یوگا کار و یوگینی به زن 

یوگا کار اطلاق می گردد.
تعاریف بسیاری از یوگا وجود دارد که در سطوح آگاهی 
مختلف استفاده و بیان می شوند. در سطح فیزیکی، ما 
باید عملکردهای اندام های مختلف، عضلات و اعصاب را 
هماهنگ کنیم تا آن ها مانع یا مخالف یکدیگر نباشند. 
ناسازگاری در سیستم های بدن و سیستم های مختلف 
موجب بی ثباتی و بی نظمی و یا احساسات ناخوشایند 
می شوند. علاوه بر این، عدم هماهنگی موجب بیماری 

در بدن می شود.
فیزیکی،  عنوان هماهنگی  به  را  یوگا  توان  بنابراین می 
آرامش  راه رسیدن به صلح و  روانی و  سلامت و تعادل 

تعریف کرد.
تمرین ورزش یوگا باعث می شود که بدن قوی و انعطاف 
پذیر باشد، همچنین عملکرد سیستم های تنفسی، گردش 
خون، گوارشی و هورمونی را بهبود می بخشد. یوگا ثبات 

احساسی و ذهنی شفاف را به ارمغان می آورد.
از جمله فواید این ورزش میتوان به موارد ذیل اشاره کرد:

- افزایش انعطاف پذیری و دامنه حرکتی
- تحرک و افزایش فعالیت های فیزیکی

- ایجاد هماهنگی و هارمونی بین ذهن و بدن
- تأثیرات مثبت بر یادگیری، تمرکز و افزایش حافظه
- آرامش بیشتر، کاهش فشار خون و کنترل استرس

- شکل گیری عضلات و سوزاندن چربی های اضافی بدن
- بهبود روابط، ارتقای سطح انرژی و کند شدن روند پیری

- بهبودی و کاهش درد کمر و گردن و سایر دردهای فیزیکی
- تأثیرات مثبت بر یادگیری و حافظه، کند شدن روند پیری 

بهبود روابط و ارتقای سطح انرژی
- تقویت سیستم های اصلی بدن مثل دستگاه تنفسی، 

استخوان ها سیستم ماهیچه ای
- خونرسانی به اندام های بدن، کاهش فشار خون، بهبود 

ضربان نامنظم قلب و بهبود ظرفیت هوازی
- تنفس صحیح ورزشکار که به پاک کردن مسیر بینی کمک 

کرده و سیستم عصبی بدن را آرام می کند
- تأثیرات مثبت بر ارگان های داخلی بدن و جلوگیری از 

بروز بیماری ها و سرایت عفونت به اندام های بدن
- افزایش آگاهی نسبت به بدن که موجب می شود که 
نشستن و ایستادن درست باشد و اعتماد به نفس ورزشکار 

افزایش پیدا کند.

»کریم باوی« را شاید نسل امروز نشناسند اما جوان های 
یک  بعثی،  دشمن  های  بمباران  زیر  در  که  آنان  قدیم 
چشمشان به رزمندگان مدافع سرحدات دینی و ملی شان 
در جبهه بود و یک چشمشان به مدافعان غرور ملی در 
صحنه های ورزشی به خوبی به یاد دارند. کریم باوی همان 
پسر جنوبی باریک اندام که زخم جنگ را هم بر بدن داشت 
و خودش رزمنده و جانباز جبهه های جنگ علیه دشمن 
بعثی بود آمد و شد گل سر سبد خط حمله پرسپولیس و 
بعدها در خط حمله تیم ملی هم غوغایی بود برای خودش. 
همان که در جنگ خود را موظف به دفاع از دین و زمین و 
ناموس این سرزمین می دید و در تیم ملی این سرزمین، 
مامور حمله به دفاع و دروازه  حریفان بود برای رسیدن به 

گلی تا ارمغانی باشد از امید برای دل ایرانیان در آن روزها 
سخت خون و آتش و الحق که چه خوب بود در این هر 
دو کار که در یکی به درجه جانبازی رسیده بود و در آن 
یک دیگر در تیم ملی فوتبال ایران با گل هایش چه دل 
هایی که ولو برای لحظاتی پر می کشید از همه سختی 
ها و تیرگی های آن روزگار سخت و تیره جنگ و جنگ 
زدگی؛ اما امروز آقا کریم بیمار است. پهلوان مجاهد و جانباز 
جنگ علیه دشمن و قهرمان میدان های ملی فوتبال در 
بستر بیماری است. این چشمه غیرت و مجاهدت برای 
کشور امروز بدحال است اما چشمه غیرت و پهلوانی در 
این سرزمین هرگز نمی خشکد و غیرتمدان و شرافتمندان 
بسیاری هستند که او را با همه دلاوری و جانبازی هایش 
و همه درخشش هایش و با همه امید آفرینی هایش به 
یاد دارند و نمی خواهد بگذارند خدای نخواسته این چشمه 
عاشقی بخشکد و نمی توانند ببینند که کریم باوی آن جوان 
رعنای تیم ملی و پرسپولیس و آن رزمنده غیورو جانباز 
جبهه ها روی تخت بیمارستان هم باید با دردهای بیماری 
بجنگد و هم با درد بی پولی. آخر بازیکنان ملی پوش دیروز 
مثل حالا میلیاردر نبودند. عاشق  بودند و بر این عشقشان 
متعصب و حالا به احترام این عاشقی و به بزرگداشت این 
عشق، عاشقان آمده اند تا با گلریزانی نگذارند این عشق به 

ایران و عشق به پرسپولیس از دست برود.
وقتی هم در استان البرز جایی باشد که کلماتی چون 

و  داری  وطن  و  معرفت  و  مرام  و  پهلوانی  و  عاشقی 
یک  ندارد  امکان  باشد  گرفته  قرار  هم  کنار  دستگیری 
نفر آنجا نباشد. »حمید کریمی« را می گویم؛ همان مرد 
شریف. همان که کاسب بودن و پهلوانی را در هم آمیخته 
و »کاسب حبیب خدا باید باشد« را ترجمانی دیگر کرده و 
در کنار پهلوان »امیر غفرانی« مدیرکل اداره ورزش و جوانان 
استان البرز طبق معمول چنین هنگامه هایی در نهایت 
تواضع و فروتنی همیشگی شان قدم پیش گذاشته و در 
کنار کریم باوی قرار گرفته اند تا قدر شرف و پهلوانی و 
قهرمانی یک اسطوره ملی، خدای نکرده چشم زخمی ببیند. 
آن هم درست در روز ملی اصناف )1 تیر( و باز هم وقتی که 
او تا همین چند وقت پیش ریاست ریاست اتاق اصناف 
استان را داشت و وقتی حرص و آز، برخی حریصان و 
آزمندان به آن کرسی که او با مرام و مشتی گری، کرامتش 
افزوده بود را دید، عطایش را به لقایش بخشید. چرا که او 
منسب و مقام را به عشق خدمت می خواست و نه طلب 
قدرت و حالا ما که نظاره گر این شرف و پهلوانی همیشگی 
حمیدخان کریمی بوده و هستیم ضمن تجلیل از مرام و 
مشتی گری این بزرگمرد به خاطر دستگیری از یک قهرمان 
ملی که در بستر بیماری افتاده، روز ملی اصناف را هم 
به او تبریک می گوییم که در غیاب تشنگان ریاست و 
مسئولیت در اتاق اصناف، هم آبروی استان شده و هم 

آبروی اتاق اصناف...

یادداشت

»کریم باوی« قهرمانِ دو جبهه جنگ و ورزش؛  

»البرز« پیش قدم در تجلیل از قهرمانان 

سلامت

»استاندار«:  البرز در سرانه تخت های بیمارستانی استان آخر کشور است 

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز با بیان اینکه در دولت تدبیر و امید یک هزار 
و ۶۰۰ تخت بیمارستانی به البرز اضافه شد، گفت: البرز در 
سرانه تخت های بیمارستانی استان آخر کشور است و از 

سوی دیگر در مهاجرپذیری رتبه اول کشور را دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی روز گذشته 
در نشست تعیین تکلیف بیمارستان شهر جدید هشتگرد 
احداث  برای  اسلامی  انقلاب  پاسداران  از سپاه  افزود: 
بیمارستان نیروهای مسلح در البرز دعوت کردیم چراکه 
به دنبال جلب مشارکت حداکثری برای افزایش امکانات 

بهداشتی و درمانی در استان هستیم.
شهرجدید  بیمارستان  تکلیف  تعیین  داد:  ادامه  وی 
هشتگرد پس از ۲۰ سال انتظار مردم ضروری است از این 
رو شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید کشور 
برای تکمیل این پروژه بلاتکلیف وارد میدان شده و ما 

نیز همراهی لازم را خواهیم داشت.
جدید  شهر  برای  مهم  امکان  این  اینکه  بیان  با  وی 
هشتگرد با بیش از ۷۰ هزار نفر جمعیت بسیار ضروری 
است، گفت: این پروژه چندین سال است که بلاتکلیف 

مانده و پیشرفتی در آن دیده نمی شود.
وی ادامه داد: شهرجدید هشتگرد با پیش بینی سکونت 
بیش از ۴۰۰ هزار نفر باید دارای یک بیمارستان مجهز 

باشد.
شهبازی اظهار داشت: عمر مدیریت ها کوتاه است و 

اکنون که پس از سال ها این اراده برای پیگیری تکمیل 
بیمارستان شهرجدید هشتگرد وجود دارد، ضرورت دارد 
شورای اسلامی و شهردار شهرجدید نسبت به همراهی 

برای حل و فصل این موضوع اقدام کنند.
وی افزود: باید پاسخگوی مطالبه مردم باشیم از این 
رو شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید کشور 
درصدد است که در سریع ترین زمان ممکن برای به 

سرانجام رساندن این پروژه وارد میدان شود.
استاندار البرز اضافه کرد: شرکت مادر تخصصی عمران 
شهرهای جدید خاطرات خوبی را در البرز تداعی می کند 

که همراهی برای بهره برداری از پروژه قطار برقی 
کرج-هشتگرد از جمله آنها محسوب می شود.
با  ساوجبلاغ  فرماندار  کرد:  عنوان  وی 
شهردار  و  اسلامی  شورای  همراهی 
نشستی  طی  باید  هشتگرد  شهرجدید 
پیمانکار  با  حساب  تسویه  به  نسبت 
فعلی اقدام کرده و پروژه را به شرکت 

مادر تخصصی عمران شهرهای جدید 
کشور محول کند.

استاندار البرز گفت: معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل شرکت مادر 
تخصصی عمران شهرهای جدید نیز 

با نگاه مثبتی در نظر دارند که تمام 

تدابیر لازم را برای بهره برداری از این پروژه تا پایان کار 
دولت تدبیر و امید اتخاذ کند.

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

مهتاب برادری

 رئیس انجمن یوگای 
فدراسیون کارگری

ی
ور

ب ن
هتا

  م
س:

عک

خدمت  عشق  به  را  مقام  و  منسب  او 
ما  حالا  و  قدرت  طلب  نه  و  خواست  می 
که نظاره گر این شرف و پهلوانی همیشگی 
ضمن  هستیم  و  بوده  کریمی  حمیدخان 
تجلیل از مرام و مشتی گری این بزرگمرد به 
خاطر دستگیری از یک قهرمان ملی که در بستر 
بیماری افتاده، روز ملی اصناف را هم به او 
تبریک می گوییم که در غیاب تشنگان ریاست 
و مسئولیت در اتاق اصناف، هم آبروی استان 

شده و هم آبروی اتاق اصناف...



4
روزنامه

دوشنبه 2 تیر 99 -  شماره  504

»رئیس سازمان نظام  مهندسی ساختمان البرز« تاکید کرد:

مراقبت و نگه داری؛ عامل افزایش 
طول عمر ساختمان

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان البرز در 
خصوص اقدامات مهم در بحث مراقبت و نگهداری از 
ساختمان ها در زمان بهره برداری، گفت: افزایش عمر مفید 
ساختمان و اطمینان از ایمنی ساخت و سازهای ایجاد 
شده از جمله موارد حاصل از اجرا مراقبت و نگهداری از 

ساختمان ها است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا صنوبر عصر گذشته 
در نشست با اصحاب رسانه در خصوص ارتقای کیفیت 
ساخت و سازها با توجه به بررسی عوامل عمر مفید 
ساختمان، اظهار کرد: این موارد مهم مشتمل بر سه بخش 
بکارگیری مصالح استاندارد و با کیفیت، کیفیت ساخت 
و همچنین نگهداری و مراقبت از ساختمان به هنگام 

بهره برداری است.
او بیان کرد: در بحث مصالح کاربردی در ساختمان ها بر 
اساس افق ۱۴۰۴، در سال جاری مبحث استفاده از یک 
رده مقاومتی بالاتر برای بتن مورد استفاده در ساخت و 
سازهای جدید را پیش برده ایم که این مهم اکنون در حال 
اجرا است، در بحث اسکلت ساختمان نیز توافقاتی را با 
سازمان ملی استاندارد در بخش نظارت بر ساخت و سازها 
پیش خواهیم برد تا مصالح مصرفی در اسکلت ساختمان 

از کیفیت بالایی برخوردار باشد.
صنوبر ادامه داد: سازمان نام مهندسی ساختمان البرز 
برخی ظرفیت ها برای بافت های فرسوده در نظر گرفته 
است که آن را به مهندسان زیر مجموعه خود تخصیص 
ارائه  در  مربوطه  تخفیفات  از  آن  قالب  در  تا  می دهد 
خدمات ساخت و ساز در بافت های فرسوده استفاده کنند.
او با اشاره به اینکه متأسفانه در کشورمان در حال تولید 
بافت فرسوده جدید هستیم، افزود: در این مورد بافت های 
اجرایی  ساخت  تازه  کیلومتر  صفر  ناکارآمد  و  فرسوده 
می کنیم که کیفیت ساخت مطلوبی ندارد.  این بافت های 
به ظاهر جدید ساخت شده اما ناکارآمد در محلاتی از کرج 
مانند حسن آباد، حصارک، حیدرآباد و غیره حتی گاهی به 
صورت ساختمان های برج مانند احداث می شود که چون 

استانداردهای لازم را ندارند در هنگام وقوع زلزله ای بزرگ 
یک فاجعه را رقم خواهند زد.

مرجع صدور پروانه ساختمانی فعال تر عمل کند

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان البرز بیان 
اگر مراجع صدور پروانه فعال تر کار کنند، جلوی  کرد: 
بسیاری از ساخت و سازهای غیرمجاز کنونی و همچنین 

تولید بافت ناکارآمد و فرسوده شهری گرفته می شود.
صنوبر در بخش دیگری با اشاره به شیوع ویروس کرونا و 
لزوم کاهش رفت و آمدها به ادارات، تاکید کرد: در حال 
حاضر بیش از ۹۵ درصد از خدمات مهندسی در سازمان 

نظام مهندسی البرز به صورت الکترونیک ارائه می شود.
در ادامه این نشست شهروز قنبری نیز در مورد ساخت 
و سازهای غیرمجاز گفت: در این مورد با شهرداری کرج 
مذاکراتی داشته ایم مبنی بر اینکه کار پلیس ساختمان به 
شرکت های خصوصی واگذار شود تا با نظارت به موقع آنها 
در بحث پلیس ساختمان شاهد بروز تخلفات در ساخت 
و سازها نباشیم، البته خریداران نیز باید در مورد توجه به 
شناسنامه ساختمان از جمله کیفیت آن و غیره هوشیار 

باشند.
نظام مهندسی ساختمان  عضو هیئت مدیره سازمان 
استان البرز گفت: در مورد نمای ساختمان ها نیز کمیته 
نما در شهرداری ها تشکیل شده است که باید نمای مورد 

نظر برای اجرا مورد تأیید این کمیته واقع شود.
او در مورد اینکه در برخی ساختمان ها تعداد پارکینگ ها 
به درستی لحاظ نمی شود، گفت: در برگه پایان کار تعداد 
مهندسی  نظام  سازمان  مهندس  توسط  پارکینگ ها 
یک  در  موجود  واحدهای  شماره  اساس  بر  ساختمان 
ساختمان ذکر می شود، در واقع مهندسان ما به مرجع 
صدور پروانه ساختمانی تعداد پارکینگ های مورد نیاز در 
یک ساختمان را ارسال می کنند و مرجع مربوطه درمورد 
کسری پارکینگ با لحاظ کردن جریمه برای سازنده تصمیم 

گیری خواهد کرد.

پساکروناگزارش

توضیحات شهرداری تهران در مورد ساخت و ساز 
دولت در جماران 

گردهمایی مجازی  شهرداران آسیایی برای اقتصاد شهری 
در دوران پساکرونا 

سند ملی مدیریت بحران کشور تدوین می شود
وزیر کشور از تدوین سند راهبردی مدیریت بحران کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، عبدالرضا رحمانی فضلی پس از پایان 
جلسه ستاد ملی پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی مدیریت 
بحران کشور که پیش از ظهر دیروز با حضور استاندار تهران، 
رئیس  بحران کشور،  مدیریت  رئیس سازمان  تهران،  شهردار 
سازمان دهیاری ها و شهرداری ها و ... برگزار شد، گفت: طبق 
قانون جدید مدیریت بحران کشور باید سند راهبردی مدیریت 
بحران تدوین شده و به تصویب شورای عالی مدیریت بحران 

می رسید.
وزیر کشور گفت: جلسه امروز نیز به همین منظور تشکیل شده و 
این سند که حدود 21 آئین نامه و دستورالعمل دارد در این جلسه 
تدوین و تصویب شد تا پس از ارجاع به شورای مالی مدیریت 

بحران کشور برای اجرا، ابلاغ شود.
او ادامه داد: همچنین با توجه به شرایط ویژه تهران و اینکه طبق 
قانون وزیر کشور مسئول مدیریت بحران در تهران است بنا شد 

تا با تعیین شرایط، مسئولیت بخش هایی از این مدیریت بحران 
نیز به شهردار تهران واگذار شود.

رحمانی فضلی ادامه داد: در این سند پنج هدف عمده دیده شده 
که ناظر بر قانون است. همچنین در زیرمجموعه هر هدف سه 
راهبرد برای تحقق موضوع پیش بینی شده و در هر زیرمجموعه 
نیز برنامه اقدام تدوین شده است. همچنین سه کمیته داریم، 
کمیته تبلیغات، آموزش و اطلاع رسانی که مهمترین بخش آن 
است و ما تلاش داریم تا مدیریت بحران را قبل از وقوع بحران 
انجام دهیم. البته در مواردی مانند زلزله که قابل پیش بینی 
نیست نمی توان اینطور گفت و در همین مورد نیز باید اقدامات 
پیشگیرانه لازم انجام شود؛ چرا که معتقدیم آموزش و تبلیغات 

نقش مهمی در بحران دارد.
بر اساس قانون مدیریت بحران کشور این سند پس از تصویب 
در ستاد ملی پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی مدیریت بحران 
کشور که به ریاست وزیر کشور برگزار شد به شورای عالی مدیریت 

بحران رفته و پس از تأیید نهایی اجرایی خواهد شد.

AMF-( هفتمین نشست هیات اجرایی مجمع شهرداران آسیایی
EB۷( امروز؛ دوشنبه ۲ تیر ماه به صورت مجازی )ONLINE( به 

ریاست پیروز حناچی شهردار تهران برگزار خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، گشتاسب مظفری دبیرکل مجمع 
شهرداران آسیایی گفت: این رویداد شامل دو بخش خواهد 
بود. در بخش اول، شهرداران و مدیران شهری، صاحبنظران و 
نمایندگان سازمان های بین المللی، نشستی را با موضوع »اقتصاد 
و سلامت شهری در دوران پساکرونا« با هدف تبادل تجارب 
و رویکردهای مربوط به مدیریت و کنترل ابعاد اجتماعی و 
اقتصادی بحران کرونا در سطح شهرها و نیز بررسی پیشنهادها 
و راهکارهای اصولی و مناسب برای مدیریت همزمان و ایجاد 
تعادل و توازن میان دو چالش کلیدی این بحران یعنی »سلامت 
شهروندان« و »کسب وکارها و اقتصاد شهری« خواهند پرداخت. 
در بخش دوم نیز که به نشست رسمی اداری هیات اجرایی 
ابن مجمع اختصاص دارد، موضوعات و مسائل اداری و اجرایی 
سازمان، مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفته و تصمیمات مورد 

نیاز اتخاذ خواهد شد.
او با بیان اینکه در این بخش موضوعاتی مانند بررسی گزارش 
عملکرد، برنامه راهبردی، برنامه های عملیاتی، بودجه، عضویت ها 

مجمع  گفت:  می شود،  مطرح  سازمانی،  موضوعات  دیگر  و 
شبکه  یک   )ASIAN MAYORS FORUM( آسیایی  شهرداران 
غیردولتی و غیرانتفاعی بین المللی است که با حضور و مشارکت 
تعداد زیادی از شهرداران، مدیران شهری، اعضای انجمن ها و 
شوراهای شهری و متخصصان و صاحب نظران حوزه برنامه ریزی 
و مدیریت شهری در سال ۲۰۰۸ میلادی در تهران پایه گذاری شده 

و مقر دائمی آن در این شهر مستقر است.
او افزود: تا کنون بیش از یکصد شهر از سراسر قاره پهناور آسیا 
در نشست ها و همایش های بین المللی این سازمان در شهرهای 
تهران، استانبول، بانکوک، منامه، هایکو )چین(، قزوین و غازی 
آنتپ )ترکیه( شرکت کرده اند و بیش از ۶۰ شهر آسیایی در این 
سازمان عضویت رسمی دارند. از سال ۲۰۱۸ تا ۲۰۲۱ ریاست 
دوره ای این سازمان با فاطمه شاهبن، شهردار کلانشهر غازی 
آنتپ ترکیه است که همزمان ریاست اتحادیه شهرداری های 

ترکیه را نیز بر عهده دارد.
مظفری افزود: هیات اجرایی مجمع شهرداران آسیایی متشکل 
از شهرداران ۲۱ شهر است که هر سه سال یکبار انتخاب می شوند 
و مسئولیت راهبری و پیشبرد تصمیمات مجمع عمومی و 

برنامه های سازمان را برعهده دارند.

شهری
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کار  شروع  در  بخش  ترین  مهم  سایت  وب  ایجاد 
است.  درآمد  کسب  جهت  رقابتی  دنیای  و  تجاری 
بعد از این که شما وب سایتی را ایجاد نمودید حالا 
نوبت این است که بتوانید این سایت را به روز نگه 
داشته و رنکینگ خود را در دنیای مجازی بالا ببرید 
جهت این کار باید از مطالب جذاب برای سایت خود 
استفاده کنید و سایت خود را به نحوی معرفی کنید 
که در موتورهای جستجو بتواند در صدر قرار گیرد. 
این کار توسط یک گروه متخصص از افراد خبره به 
عنوان تیم سئو انجام می گیرد. بهینه سازی سایت و 
بالا بردن وب سایت شما از نظر الگوریتم های موتور 
جستجو تنها توسط افراد خبره و کارشناسان این فن 
صورت می گیرد. سئو سایت سبب خواهد شد که 
نام تجاری و برند شما به شکل فراگیر و با ماندگاری 

بیشتر باقی بماند.

دیجیتال برندینگ

چگونه با »سئو« برندمان را ماندگار کنیم؟ 

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

باید بدانید که امروزه داشتن یک برند و نام تجاری منحصربه فرد لزوما برای شرکت ها نیست و افراد نیز می توانند دارای برند و نام تجاری منحصر به خود باشند. اما چگونه این برند باعث 
معرفی شما می شود. هر چه تعداد کاربران و مخاطبان شما افزایش یابد به طبع احتمال این که از محصولات و خدمات شما بیشتر استفاده کنند بیشتر شده و این کار تنها زمانی انجام 
می شود که موتورهای جستجوگر نام شما را در صدر اول لیست خود نشان دهند، البته باید گفت این کار نیز سبب نمی شود که شما پیروز میدان باشید بلکه تلاش کردن برای ماندگاری 
و کسب محبوبیت در میان مخاطبان خود می تواند عامل پیروزی و موفقیت شما باشد این کار فقط توسط یک تیم حرفه ای در زمینه سئو صورت می پذیرد سئو و بهینه سازی سایت 

یکی از بخش های واجب و ضروری جهت برقراری و ماندگاری شما در دنیای مجازی است که در معرفی برند و نام تجاری شما بسیار اثر گذار است.
امروزه با توجه به الگوریتم rankbrain یا همان الگوریتم هوش مصنوعی گوگل محتوای با کیفیت، در سایت ها از قبل بسیار مهم تر است. این الگوریتم به شکلی ایجاد شده است که 
کاربران را به مهم ترین و با اعتبار ترین مطالب و محتوا ارجاع می دهد در سئو جهت اهمیت پیدا کردن یک صفحه فاکتورهای گوناگونی مورد بررسی قرار گرفته است که یکی از این 
فاکتورها کیفیت مقاله است. برای این کار گوگل کیفیت مقاله را با توجه به روش های مختلفی مانند مقدار زمان ماندن کاربران از سایت در صفحه مورد نظر و هم چنین تعداد لینک های 
ورودی به آن می سنجد بنابراین ایجاد کیفیت مطالب و محتوای مناسب در سایت می تواند در عملیات سئو به شدت باعث پیشرفت شما شود. سایت هایی که بتوانند مطالب کامل و 

با کیفیت بهتری از دیگر سایت ها به نمایش بگذارند رتبه بهتری در موتورهای جستجو خواهند داشت.

مدت زمانی که کاربران در سایت می مانند یکی از مهم ترین فاکتورها جهت رنکینگ دهی موتورهای جستجو مانند گوگل است از طریق این فاکتور می توان کیفیت یک 
سایت را سنجید. در ایجاد و طراحی سایت و ایجاد محتوای جذاب باید تمام تلاش خود را بکنید زیرا محتوای مفید و جذاب و طراحی سایت با کیفیت سبب خواهد شد که 
کاربران زمان بیشتری را در سایت شما بگذارند در صورتی که این کار را به وسیله سئو کاران حرفه ای انجام دهید شما توانسته اید سایت خود را در رتبه بالایی در موتورهای 
جستجو ببینید. سئو به شما کمک زیادی در ایجاد محتوا، طراحی سایت مطلوب می کند. سئو اولین چیزی را که باید در اولویت قرار دهد مقدار کیفیت و مطلوبیت سایت 
است. چیزی که در سئو دارای اهمیت فراوان می باشد مقدار تجربه کاربران از سایت شما است باید بهترین حس نسبت به مطالب و طراحی سایت شما در کاربران ایجاد شود 
و خود همین روش نیز باعث مطلوبیت بیشتر موتورهای جستجو می شود بنابراین بهینه سازی سایت ابتدا برای کاربر باید صورت گیرد و سپس برای موتورهای جستجو.

دو واژه بازاریابی محتوا و سئو سایت در ابتدا شاید به معنای دو مفهوم جدا باشد ولی باید بدانید این دو واژه با یکدیگر تضاد نداشته بلکه در یک بخش و یک راستا می 
باشند. این دو واژه در واقع مکمل یکدیگر جهت یک بازاریابی قوی می باشند در واقع با یک بازاریابی محتوای قوی دسترسی به سئو قوی را امکان پذیر کرده ایم. زمانی که 

فردی جهت بدست آوردن بازاریابی محتوا قدرتمند مطلبی در سایت ایجاد و نشر می دهد چناچه اهمیتی به افزایش سئو محتوا ندهد موفق نمی گردد.
بنابراین نباید مفهوم و مقایسه ای جهت دو واژه بازاریابی محتوا و سئو سایت قرار داده شود زیرا این دو بهش همان طوری که عنوان شد بخش تکمیل کننده یکدیگر 
هستند. برای بدست آوردن موفقیت و تضمین نمودن کسب درآمد اینترنتی باید برنامه ریزی جامعی برای هم راستا کردن این دو بخش یعنی بازاریابی محتو و سئو 

سایت برداشت.

بازاریابی محتوا به ایجاد و تولید محتوا به شکل متمرکز و با کیفیت و قوی می پردازد. به این شکل که محتوای مورد نظر با توجه به تمرکز پیدا کردن بر روی یک محصول و یا در نظر 
داشتن هدفی واحد ایجاد می شود. جهت یک برنامه قوی برای تولید و بازاریابی محتوا باید روش های تولید و ایجاد متن در راستای درخواست کاربران مورد نظر با تمرکز بیشتر بر روی 

مراحل خرید برنامه ریزی گردد.
سئو در زبان انگلیسی به معنای بهینه سازی موتور جست و جو می باشد و با کلمه مخفف )search engine optimization( نشان داده می شود. همه وب سایت ها برای قرارگیری در اولین 
صفحه و رتبه یک موتورهای جستجو به خصوص موتور جستجوگر گوگل تلاش زیادی می کنند و در واقع رقابت بر سر این قضیه وجود دارد که با انجام فن درست و اصولی سئو سایت، 
وب سایت ها می توانند در جایگاه بهتری در لیست قرار بگیرند به تعبیر دیگر رعایت سئو سایت باعث حضور بهتر وب سایت در اینترنت شده و به شکل برجسته ای سایت شما را معرفی 

می کند. چناچه سایت شما دارای مکان مناسبی در موتور جستجو قرار داشته باشد ایجاد ترافیک بیشتری به سمت سایت شما وارد شده و نتیجه دلخواه ایجاد می گردد.

 ماندگاری برند با سئو امکان پذیر است

اهمیت مدت زمان سپری کردن کاربران در الگوریتم هوش مصنوعی گوگل

تعریف تفاوت بازاریابی محتوا با سئوسایت

اقتصادی

»مدیرعامل شهرک های کشاورزی« خبر داد:
افزایش ۳۵ هزار هکتاری شهرک های 

کشاورزی در دو سال اخیر
مدیرعامل شرکت شهرک های کشاورزی از افزایش ۳۵ هزار 

هکتاری شهرک های کشاورزی در دو اخیر، خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت جهاد کشاورزی، 
»علی اشرف منصوری« افزود:  تاکنون ۲۹۷ شهرک کشاورزی 
در سطحی بیش از ۴۳ هزار هکتار در استان های مختلف 

کشور ایجاد شده است.
وی تصریح کرد: سطح شهرک های کشاورزی در ابتدای سال 
۹۷ حدود پنج هزار و ۱۲۵ هکتار بوده که اکنون به ۴۰ هزار و 

۵۰۰ هکتار رسیده است.
از  یکی  گفت:  کشاورزی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
راهبردهای مهم سیاست های اقتصاد مقاومتی و مهم ترین 
اولویت برنامه توسعه بخش کشاورزی در سال جهش تولید، 

ایجاد و توسعه شهرک های کشاورزی است.
توسعه  و  ایجاد  اهمیت  بر  تاکید  با  منصوری  اشرف 
منابع  از  بهره وری  ارتقاء  جهت  به  کشاورزی  شهرک های 
محدود موجود، یادآور شد: امکان کنترل تنش های محیطی، 
ایجاد ارزش زنجیره ارزش، اشتغال مولد و پایدار، تنظیم بازار 
داخلی محصولات کشاورزی، توسعه، صادرات و ارزآوری از 

دیگر اهداف توسعه شهرک های کشاورزی است.
وی با بیان اینکه در سال های اخیر تلاش گسترده ای جهت 
شناسایی و ایجاد شهرک های کشاورزی بزرگ مقیاس توسط 
انجام  سازمان های جهاد کشاورزی در استان های مختلف 
شده است، گفت: در این خصوص می توان به ایجاد شهرک 
گلخانه ای یک هزارو ۶۰۰ هکتاری مغان، برنامه ریزی برای 
ایجاد شهرک  یک هزار هکتاری خداآفرین در استان اردبیل، 
و  سیسـتان  زیردان  هکتاری  هزار  یک  گلخانه ای  شـهرک 
بلوچستان. شهرک ۴۹۰ هکتاری گنـدمبان کرمانشاه، شهرک 
۱۹۰ هکتاری حصارگلی ورامین تهران و شهرک های شیلاتی 
۶۵۰۰ هکتاری گمیشان گلستان و ۲ هزار و ۶۳۵ هکتاری 

رودشور بوشهر اشاره کرد.
اتمام  به  اشاره  با  مدیرعامل شرکت شهرک های کشاورزی 
مطالعات آمایش و استعدادیابی شهرک های کشاورزی در 
سطح کشور طی سال گذشته، افزود: حاصل این اقدام ملی، 
زیر بنایی و مهم شناسایی ۲۷۳ هزار هکتار عرصه مستعد 

شهرک کشاورزی در کل کشور است.
تفصـیلی  طراحی  مطالعات  داد:  ادامه  منصوری  اشرف 
شهرک های کشاورزی از بدو تاسیس تا ابتدای سال ۹۷ در 
حدود ۴۳۴ هکتار انجام شده که در طی دو سال گذشته 
با رشد فزاینده ۹۰ برابری به ۴۰ هزار و ۷۰۰ هکتار افزایش 

یافته است.
مدیرعامل شرکت شهرک های کشاورزی با بیان اینکه یکی 
از دغدغه های مهم مسـئولین و سـرمایه گذاران شهرک های 
کشاورزی، شیوه بهره برداری از واحدها و چگونگی تبیین 
مناسـبات افقی و عمودی بهره برداران این شـهرک ها است، 
یادآور شد: برای اولین بار شـرکت شهرک های کشاورزی با 
انجام مطالعات طراحی نظام بهره برداری در سـطح ۲۵ هزار 
و ۹۰۰ هکتار، »نظام بهره برداری شـهرک های کشاورزی بزرگ 

مقیاس« را طراحی و تدوین کرده است.
اشرف منصوری با تاکید بر اینکه یکی از گلوگاه هـای مهم 
این  »واگـذاری«  کشاورزی  شـهرک های  ایجـاد  فرآینـد 
این  اهمیت  گفت:  است،  بخش خصوصـی  به  شـهرک ها 
موضوع از آنجا ناشی می شود که انتخاب سرمایه گذار توانمند، 
علاقه مند، دارای اهلیت، پیگیر و جدی در احداث سازه و 
ترجیحـا بومی هر منطقه در قـالب فرآخوان و با مشارکت 
مسـئولین اسـتان، امری حساس، مهم و بعضا دشوار است.

مدیرعامل شرکت شهرک های کشاورزی ادامه داد: این شرکت 
با توجه به اهمیت واگذاری ضمن افزایش تعداد و دفعات 
و  ضوابط  تنطیم  با  رسانی  اطلاع  گسترش  و  فراخوان ها 
مقررات سـخت گیرانه، زمینه هرگونه سوء اسـتفاده احتمالی 
و تغییرفعالیت و کاربری را قالب قراردادهای واگـذاری از 

بین برده است.

کشاورزی
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مهدی تیموری

 سردبیر

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

فرهنگی

جهان سینما

»هیو جکمن« برای نقش آفرینی در فیلم بیوگرافی 
»فراری« )مایکل مان( آماده می شود.

نتفلیکس در حال مذاکره برای خرید حقوق جهانی 
فیلم »دادگاه شیکاگو ۷« است تا یک فیلم دیگر را به 

آثار مهم خود اضافه کند.

»فرانسه« قصد دارد با استفاده از ظرفیت ۵۰ درصدی 
سینماهایش، آن ها را بازگشایی کند.

مستند اتوبیوگرافیکی »جنگ محبوب من« به عنوان 
فیلم برتر بخش »کنتره شامپ« جشنواره انسای 2020 

انتخاب شد.

»کانون فیلمنامه نویسان سینمای ایران« اعلام کرد: 
نرخ دستمزد فیلمنامه نویسان در سال جاری دست 

کم ۱۲۰ میلیون است.

به  نیست«  فرشته ها  برای  »جایی  مستند  اکران 
چهارشنبه موکول شد.

تهیه کننده فیلم سینمایی »بهت«: سینمای ایران 
سال ها دچار مافیا شده است و این امر به اکران 

صدمه می زند.

فیلمنامه های »جگر زلیخا« کارگردانی و نویسندگی 
مرتضی آتش زمزم و »نوه دختری« کارگردانی و 

نویسندگی غلامرضا رمضانی پروانه ساخت گرفتند.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

»ریدیوهد« یکی از معروف ترین گروه های راک دنیا است که بیش از ۳۰ میلیون 
نسخه از آثار این گروه تاکنون به فروش رسیده و آلبوم های این گروه تحسین 
بسیاری از منقدین و مخاطبان را برانگیخته که تا به حال در سبک های راک، آرت 
راک، اکسپریمنتال راک و آلترناتیو راک منتشر شده اند. در بسیاری نظرسنجی ها 
این گروه را جز برترین گروه های راک تاریخ برمی شمرند. این گروه جوایز بین المللی 
زیادی را نیز ازآن خود کرده است و ۳ آلبوم این گروه تاکنون موفق به دریافت 
جایزه گرمی شده است. آلبوم درود بر دزد )Hail to the Thief( به عنوان ششمین 
آلبوم رسمی گروه ریدیوهد، ۳ سال پس از درخشش آلبوم قبلی، فراموشی منتشر 
شد. ریدیوهد در این آلبوم به اصل خود و سبک جاز و کلاسیک و الکترونیک 
بازگشت و کم تر از گیتار استفاده کرد. علی رغم آمار بالای دانلود غیرقانونی، این 
آلبوم توانست در صدر جدول فروش بریتانیا و رتبه سوم فروش مجله بیلبورد قرار 
بگیرد! این آلبوم 14 قطعه دارد و مدت زمان آن بیش از 56 دقیقه است. گوشِ 
جان سپاردن این آلبوم شنیدنی را به شما خوبان توصیه می کنیم؛ اما قطعات 
 There« :ماندگارتری که ما بیش از سایر ترک ها به شنیدنش را به شما می کنیم
 There«، »Backdrifts«، »The Gloaming«، »A Wolf at the Door«، »We suck
Young Blood«، »A Punchup at a Wedding« و »Sail to the Moon« هستند.

2003 / »Hail to the Thief | درود بر دزد«
:: ریدیوهد ::

»توت فرنگی های وحشی« ساخته »اینگمار برگمان« فیلمساز بزرگ و شهیر سوئدی 
روایتگر قصه »پروفسور بورگ )شوستروم( همراه عروسش، ماریانه )تولین(، که در 
زندگی زناشویی با همسرش )بیورنستراند( مشکل دارد، برای دریافت دکترای افتخاری 
)در پنجاهمین سالگرد فارغ التحصیلی اش از دانشگاه( به لوند می رود. در راه، ابتدا سه 
جوان، سارا )آندرسون( به همراه دو پسر و سپس زوجی را که با یکدیگر مشاجره دارند 
سوار می کنند. در طول سفر بورگ دچار کابوس می شود و خاطرات خوش و ناخوش 
گذشته جلوی روی او جان می گیرند. )سارا شخص دیگری است که در کودکی دوست 
می داشته است(. پس از مراسم در لوند، به نظر می رسد سارا و دوستانش واقعاً بورگ 
را دوست دارند. در پایان او آرام به خواب می رود.« این فیلم همچنان به عنوام یکی 
از پرآوازه ترین آثار برگمان مطرح می شود. در طرح روایتی بیست و چهار ساعته فیلم، 
اشخاصی از پنج نسل مختلف ظاهر می شوند، تا برگمان تصویری جامع و کامل از 
رابطه های انسانی را ارائه دهد. سفر »پروفسور بورگ« مهربان و ظاهرالصلاح به سیری 
درونی برای شناخت و مرور آنچه در گذشته انجام داده است، تبدیل می شود. رویاروئی 
»بورگ« با مرگ، تحولی در شخصیت او به وجود می آورد که هراس از نیستی را 
جایگزین رؤیای زندگی می کند. گرچه طرح مفهومِ زمان بدین صورت در توت فرنگی 
های وحشی بیش از آنکه سبقۀ فلسفی داشته باشد دارای بعدی روانشناختی است.

1953 / »Wild Strawberries | توت فرنگی های وحشی«
:: اینگمار برگمان ::

کارل گوستاو یونگ، زاده ی 26 جولای 1875 و درگذشته ی 6 جون 1961، روانپزشک، 
فیلسوف و نویسنده ای سوئیسی بود که به خاطر فعالیت هایش در روانشناسی و 
ارائه ی نظریاتش تحت عنوان »روان شناسی تحلیلی« شناخته می شود. یونگ در 
کسویل سوییس متولد شد. او در جوانی مجذوب علم و فلسفه شد و دانشگاه بازل 
برای تحصیل در رشته ی پزشکی به او بورس داد. کتاب »انسان در جستجوی هویت 
خویشت«ن، اثری نوشته »کارل گوستاو یونگ« است که نخستین بار در سال 1933 
چاپ شد. این کتاب که به عقیده ی بسیاری از متخصصین، یکی از مهم ترین آثار در 
حوزه روانشناسی به حساب می آید، مقدمه ای کامل و جامع بر اندیشه های یونگ 
است. یونگ در این کتاب، به برخی از اساسی ترین و مورد بحث ترین مفاهیم در 
عرصه روانشناسی تحلیلی می پردازد؛ مفاهیمی همچون تحلیل رویا، ناخودآگاه بدوی 
و ارتباط میان روانشناسی و دین. یونگ علاوه بر این ها، تفاوت های میان نظریات 
خود و زیگموند فروید را به تحلیل و بررسی می گذارد و اطلاعات ارزشمندی را در اختیار 
همه ی افرادی قرار می دهد که به مبانی روانکاوی علاقه مند هستند. در بخشی از این 
کتاب آمده:»برای کسی که درک می کند، هیچ چیز تاریک و مبهم نیست؛ تنها عدم 

درک باعث ظهور چیزهای مبهم و غیرقابل درک می شود.«

»انسان در جستجوی هویت خویشتن 
1933 / »Modern Man in Search of a Soul 

:: کارل گوستاو یونگ | ترجمه: محمود بهفروزی ::

کتابفیلم موسیقی

آن  در  »بیان«  که  است  نوشتار  یک  سینما  اگرچه   ...
به معنای تصویرگری واقعیتی است که برآمده از پیش 
درآمدها، دانسته ها و تجربه های شنیداری و بصری مولف 
است که از این حیث از موهبت معنادار بودن بهره مند 
است. واقعیتی خاص که در »مکان« و »زمان« خاصی 
وجود دارد و همه این ها به مثابه یک سیستم در »تصویر« 
ارائه می شود و از این حیث سینما کاملا متکی به اجرای 
کنشی است که قرار است در »نما«هایش پیش برود و در 
این میان، خط باریکی است میان مرز »طرح داستانی« و 
»موضوع« که تصور غالب این دو را یکسان می داند و اگر 
قائل به بازشناسی این دو پدیده از یکدیگر نباشیم، احتمالا 
مشکلات فراوانی، هنگام مواجهه با واپسین ساخته بهمن 

فرمان آرا خواهیم داشت.
»حکایت دریا« روایتگر »تغییر« از موضعی کاملا انسانی 
است. تغییری که حاصل »لحظه«هاست. لحظه ای که پای 
جوانِ سابق و پیرمرد فعلی لغزید و همسرش را پای همان 
از دست داد. لحظه ای که عطشِ »ژاله« )فاطمه  لغزش 
معتمدآریا( برای مواجه ساختن »طاهر« )بهمن فرمان آرا( با 
»حقیقت« دائما در حال بالا و پایین است که نهایتا با جمله 
»چندتا بچه دیگه پس انداختی؟« ته مانده های آن نفرت و 
کینه کهنه را هم به بیرون پَرت می کند. دریای ظاهرفریب و 

بی رحم قصه دورِ باطلش را در سکانس های پایانی بیش از 
پیش به رخ می کشد؛ نمی خواهم حرف های تکراری بزنم 
و بگویم که این فیلم »پایان یک دوره« و یا »مرثیه ای برای 
روشنفکری« از جنسِ روشنفکران سابقی همچون فیلمساز 
و هم نسلانش است و از این قبیل حرف ها که تنها نکته 
اذیت کننده در فیلم به نظرم همین موضوعاتی است که 
اتفاقا کاملا هم مستقیم بدان ها اشاره شده؛ تنفرِ طاهر از 
»تلویزیون« )تکنولوژی یا پروپاگاندای حاکمیت؟( و دوری 
از »مراسم های بزرگداشت« و... گاها پَس زننده هم می شود؛ 
از این جهت که حس »تفرعن« بیش از حدی از سوی 
کاراکتر اصلی اش )که به نوعی حدیث نفس فیلمساز است( 
به بیننده منتقل می کند و یادآور همان گزاره های قدیمی از 
این قبیل است که:»ما اونطوری بودیم عاقبتمون این شد، 
شما می خواهید چی بشوید؟!« حکایت دریا، روایت نسل به 
محاق رفته ای است که روز به روز کم فروغ تر، بی حوصله 
تر، پیرتر می شود و نزدیک تر به »مرگ«؛ که اتفاقا در این 
روایت نقد بی رحمانه ای هم بر همان قشر و حاکمیت و 

حکمرانی وجود دارد.
ساده است و کشف بزرگی نکردیم که بگوییم بازی ها گاها 
»تصنعی« از آب درآمده و »بهمن فرمان آرا« گزینه مناسبی 

برای ایفای نقش اصلی نبوده )که اتفاقا نگارنده معتقد است 
با توجه به ایفای نقش وی در »بوی کافور عطر یاس« منطقی 
ترین گزینه ممکن خودِ فرمان آرا بوده( اما شاید هم بد نباشد 
که گاهی از خودمان بپرسیم و مرور کنیم آنچه را که »ندیده 
ایم« و تمرین کنیم »چگونه فیلم دیدن« را. اگر انتظار اثری 
با فیلمنامه و شخصیت پردازی های کلاسیک، منطق روایی 
مرسوم و قصه گویی رایج و A تا B و کنش و واکنش های 
شفاف را دارید، »حکایت دریا« گزینه چندان ایده آلی به نظر 
نمی رسد اما به قول »صفی یزدانیان« سینما برای خیلی ها 
تند و کند ندارد؛ هرچه هست در همان حسی است که در 

»لحظه« از سوی خالق ایجاد و به مخاطب منتقل می شود.
حکایت دریای عالیجناب فرمان آرا به مثابه تابلوی نقاشی 
درخشان و دیرهضمِ کلاسیکی است -البته بی ایراد هم 
نیست- که با گذر زمان و رهاشدگی از »مُدِ روز« که امروزه 
مثلا »ابد و یک روز«ی وار ساختن باشد، ارزش دوچندانی 
پیدا خواهد کرد و بیش از هرچیزی تداعی کننده »جورِ 
دیگری دیدن« است؛ به هر حال همه فیلم ها را که نباید 
براساس ساختار سه پرده ای، قواعد سیدفیلدی و... سنجید، 
گاهی وقت ها لازم است پای حرف های به تصویر درآمده 

پیرمرد و دریای عمیقش بنشینیم و بیندیشیم.

یادداشت سردبیر

»حکایت دریا«؛ رک تر از غریزه!

همچون دانه های سیاه بر لوحِ سپید
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روزنامه

7 ورزشی

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

اکنون  چه شده که از مشکلات فراوان سخن به میان می آورید و به اصطلاح تو 
دل جامعه کشتی را خالی می کنید؟ مگر اوضاع سال گذشته و امسال ورزش اول 
خصوصا در بحث سخت افزاری و نیروی انسانی چه اندازه تغییر پیدا کرده؟ یقین 
داریم قهرمانان ما با همین کمیت و شرایط، چنانچه اندکی بیش از آنچه که اکنون 

هست مورد توجه واقع شوند توان آقایی در دنیا را دارند.

خانم نجمه عیدانی اصل ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه 
آپارتمان مسکونی واقع در طبقه سوم سمت شمالی قطعه پنجم تفکیکی بمساحت114/62 مترمربع بشماره پلاک ۲۰۱۰۷ فرعی 
از ۱۵۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۵۰۰فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت 
990076 صفحه 382 دفتر ۳۵۵۸ بنام متقاضی ثبت وسند بشماره چاپی ۹۳۴۰۶۶ صادر و تسلیم شد و برابر سند رهنی بشماره 
۲۰۹۸۹مورخ 1393/10/29 دفتر 207 کرج در رهن بانک تجارت قرار گرفته که سند مالكيت بعلت سهل انگاری و جابجایی 
مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم 
تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه 

نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.
عباسعلی شوش پاشا 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آگهی فقدان سند مالکیت

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

آیا واقعا کفگیر کشتی ته دیگ خورده؟

از مشکلات کشتی  اخیرا  فدراسیون کشتی  مسئولان 
سخن به میان آورده اند. به زعم آن ها مشکلات ورزش 
اول کشور در هر دو بخش مالی و انسانی نگران کننده 
است. طرح موضوع بدهی های پیشین، هزینه های 
جاری و نیازهای مالی آینده از یک سو و کمبود نیروی 
انسانی و آینده سازان این ورزش از سوی دیگر دغدغه 
هایی است که اخیرا رییس و نایب رییس فدراسیون از 
آن سخن به میان آورده اند. در همین راستا ذکر برخی 
اختلافات پنهان و آشکار در میان نیروهای تاثیر گذار 
کشتی که اخیرا از طریق برخی رسانه ها عنوان شده به 
منزله نمکی است که می تواند زخم های کهنه افتراق را 

بیش از پیش به درد آورد.
ضمن ادای احترام به تمام آنان که از پسرفت و مشکلات 
کشتی نگرانند متواضعانه این پرسش ها را مطرح می 
کنیم که چرا متولیان امروز ورزش اول به جای تلاش و 
جدیت در پیشبرد امور در فضای توام با همدلی و اتحاد، 
مدام از کمبودها و مشکلات سخن به میان می آورند. 
مگر اوضاع سال گذشته کشتی با امروز چقدر تفاوت 
پیدا کرده؟ شما که از شرایط و فضای فدراسیون علم و 
اطلاع داشتید و صحبت از اداره بهینه این مجموعه با 
حمایت حامیان مالی می کردید اکنون  چه شده که از 
مشکلات فراوان سخن به میان می آورید و به اصطلاح 
تو دل جامعه کشتی را خالی می کنید؟ مگر اوضاع سال 
گذشته و امسال ورزش اول خصوصا در بحث سخت 
افزاری و نیروی انسانی چه اندازه تغییر پیدا کرده؟ یقین 
داریم قهرمانان ما با همین کمیت و شرایط، چنانچه 
اندکی بیش از آنچه که اکنون هست مورد توجه واقع 
شوند توان آقایی در دنیا را دارند.  وظیفه شماست که 
این انگیزه مضاعف و علاقه مندی را نزد جامعه کشتی 
فزونی بخشید. امروز شما دهقان مزرعه ای هستید که 
نیاز به حمایت و رسیدگی دارد. اگر توانستید این حمایت 
و پشتیبانی را به عمل آورید محصول مورد نظر را درو 

خواهید کرد در غیر این صورت با پاشیدن بذر نا امیدی و 
نگرانی نمی توان چراغ امید به آینده را فروزان کرد.

رسول خادم هم تا زمانی که برخی صحبت های حاشیه 
به  بود  نکشیده  پیش  را  مالی  از جمله مشکلات  ای 
سهولت اقدامات خود را در فدراسیون پی گیری می کرد. 
بارها گفته و بار دیگر تاکید می کنیم وی در صورتی 
که برخی مشاورین غیرکارشناس و افراد ضعیف را که 
اطلاعات غلط به وی می دادند از خود دور می کرد چه 
بسا همچنان و با قدرت در راس فدراسیون انجام وظیفه 
می کرد.اکنون نیز خاطرنشان می کنیم تکرار مداوم بدهی 
های فدراسیون دوره گذشته جز آنکه کدورت ها را بیشتر 
و بر دامنه اختلافات بیفزاید حاصلی به همراه نخواهد 
داشت. حتی نقد تصاویر اخیر وی در حالی که با کوله 
باری از کالاهای  نیازمندان مناطق محروم کشور به در 
خانه آنان می رود منصفانه نیست. همین که یک قهرمان 
از هموطنان  به حمایت  نمادین  به طور  ولو  المپیک 
درمانده برخاسته، جای تقدیر دارد بنابراین دلیلی ندارد عده 
ای از منتسبین به این و آن با ذکر برخی نکات غیر سازنده 
همچنان بر کوره اختلافات بدمند.در واقع تا زمانی که 
چنین فضایی وجود داشته باشد رفع موانع وقت و انرژی 

فراوان طلب می کند.

کشتی همچنان می تواند

دوستان عزیز به صراحت تاکید می کنیم کشتی ایران در 
حال احتضار و درماندگی نیست.  قبلا نیز بر این حقیقت 
پای فشرده  ایم که اداره فدراسیون سهل و ممتنع است 
یعنی برای کسی که از تجربه، توانایی و صبر و حوصله  
کافی برخوردار باشد اداره این مجموعه بسیار آسان اما 
اگر قرار باشد مسیر سخت توام با سو ظن و تردید را طی 
کنیم دستیابی به موفقیت دشوار خواهد بود.  نمی توان 
بدون اتحاد و همدلی بار سنگین مسئولیت را بر دوش 
کشید.  کشتی را یا باید با عشق اداره کرد. یا با تدبیر، و یا با 
تجربه و اقتدار و اگر تمام موارد یکجا با هم باشند پیروزی 
و کامیابی حتمی خواهد بود. هنوز و با وجود آنکه آتش 
سازندگی ورزش اول در بسیاری از استان ها خاموش شده 
بازهم آنقدر کشتی گیر داریم که بتوانیم همچنان در دنیا 
آقایی کنیم. کشتی ایران ریشه در خاک این سرزمین 
کهن دارد و تا وقتی که این ریشه در آب باشد امید ثمر 
هست به شرطی که با تمام توان در راستای ادای وظیفه 
و پیمانی که با خانواده کشتی بسته ایم ثابت قدم باشیم.

بانواندیدگاه

»هاجر دباغ«:

حمایت فدراسیون از تیم ملی تداوم ندارد

»سرمربی تیم ملی تکواندو« مطرح کرد:

سلامت ورزشکاران اولویت دارد

عضو تیم ملی فوتبال زنان گفت: فدراسیون فوتبال گاهی تیم 
ملی را به مسابقات اعزام اما ۲ سال آن را فراموش می کند. 

حمایت آنان ادامه دار نیست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، هاجر دباغ روز گذشته 
اظهار داشت: این روند در فدراسیون فوتبال تکرار می شود و 
همین موضوع باعث شده است که رتبه ما در جهان پایین ییاید. 
هرچند امسال مقداری به فوتبال زنان توجه شد و مسوولان 

نتیجه این حمایت را دیدند.
وی افزود: از ۱۴ سالگی به فعالیت در فوتسال پرداختم و از ۱۵ 
سالگی فوتبال را شروع کردم. مشوق اصلی ام خانواده ام بوده اند 
تا در این مسیر رشد کنم. آینده سازان نخستین تیم لیگ برتری 
بود که یک فصل در ۱۵ سالگی برای آن بازی کردم و با این تیم 
در لیگ برتر قهرمان شدیم. در همان سال هم به تیم زیر ۱۶ سال 
دعوت شدم و در تیم ملی در رده های سنی نوجوانان، جوانان و 

بزرگسالان حضور داشتم و در تمامی دیدارها بازی کردم.
ملی پوش فوتبال زنان ادامه داد: پس از آینده سازان نیز قراردادی 
سه ساله با تیم سپاهان بستم و اعلام کردم که تنها در اصفهان 

و سپاهان بازی می کنم.
وی درخصوص وضعیت لیگ فوتبال زنان گفت: در چند سال 
اخیر لیگ فوتبال زنان روبه پیشرفت بوده است اما امسال کمتر 
شاهد این توسعه بوده ایم. فصل گذشته بدلیل وجود حامیان 
مالی بسیار جهش فوق العاده ای داشتیم. در واقع با بیشتر شدن 
آکادمی های فوتبال زنان بازیکنان بسیاری جذب لیگ برتر شدند. 
امیدوارم باشگاه های بزرگ به تیم داری در فوتبال زنان روی 
بیاورند و تیم های خصوصی که مشکل مالی ندارند به پیشرفت 

ما و حرفه ای شدن لیگ زنان کمک کنند.
وی اضافه کرد: لژیونر شدن را دوست دارم اما باید راه زیادی برای 
رسیدن به آن طی کنم. این امر برایم امکان پذیر است و یکی از 
اهدافم در سال ۹۹ همین بود اما بدلیل کرونا شرایط تحقق این 

موضوع دشوار شد و باید راه های دیگری را امتحان کنم.

سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: حفظ سلامتی ملی پوشان در 
اولویت است ولی در این سال ها به دلیل فشردگی مسابقات 

زمانی برای اصلاح تکنیک ورزشکاران نداشتیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، »فریبرز عسگری«  روز گذشته پیش 
از برگزاری نشست با رئیس فدراسیون تکواندو و ملی پوشان 
المپیکی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: بعد از شیوع ویروس 
کرونا اردوها به ناچار تعطیل شد به امید اینکه بتوانیم از اواسط 
فروردین کارمان را شرع کنیم که متاسفانه این امر عملی نشد. 
در ابتدا پس از اینکه سه سال تمرین و مسابقات سخت داشتیم 
تعطیلی کار برایمان جذاب بود اما اکنون بعد از چهارماه بازیکنان 

ما عصبی شده و از لحاظ روحی با مشکلاتی مواجه شده اند.
حرفه ای  ورزشکاران  و  جوانان  کنیم  قبول  باید  افزود:  وی 
سبک متفاوتی از زندگی را دارند و این تغییرات به آنها آسیب 
رسانده است. از فدراسیون درخواست کردیم تا در جلسه ای در 
خصوص آینده هم فکری کنیم که فکر می کنم نشست خوبی 

امروز برگزار شد.
عسگری ادامه داد: پای حرف هایی که زده ام همیشه هستم و به 

نظرم می تواند دغدغه اصلی ما  و ورزشکاران المپیکی رشته های 
مختلف باشد. اکنون ما به عنوان فدراسیون تکواندو و همچنین 
مسئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک نگران قهرمانان 

خود هستیم و باید برای این شرایط برنامه ریزی کنیم.
وی در پاسخ به این پرسش که با توجه به تعطیلی مسابقات 
چه اصراری به برگزاری اردوها دارد پاسخ داد: در اردوها قرار 
نیست، تمرینات پرفشار داشته باشیم و همین که ملی پوشان 
المپیکی )آرمین هادی پور و میرهاشمی حسینی( تحت پوشش 
فدراسیون بوده و باهم تمرین کنند یک امتیاز مثبت خواهد بود.

سرمربی تیم ملی تکواندوی ایران یادآور شد: حفظ سلامت 
بازیکنان در اولویت است ولی در این سال ها به دلیل فشردگی 
مسابقات زمانی برای اصلاح تکنیک ورزشکاران نداشتیم و اگر 
مجوز برگزاری اردوها داده شود بهترین زمان برای حل این مساله 

خواهد بود.
وی در پایان گفت: اگر مجوزی صادر نشود و شرایط برگزاری 
تمرینات را نداشته باشیم، باید مثل آحاد جامعه صبر کرده و 

تصمیمات را قبول کنیم و به آن احترام بگذاریم.
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لحن مطمئن و بی خیال مدیرعامل استقلال در تمام 
طول یک ساعت مصاحبه اش با »پیمان یوسفی« تغییر 
نکرد. او مدیرعاملی است که استقلال مشابهش را کمتر 
داشته. واقعا اگر ده درصد از آنچه »احمد سعادتمند« 
در ورزش و مردم گفت، محقق شود یک مدینه فاضله 
ای برای استقلال به وجود خواهد آمد که اروپایی ها 
البته طرح کاشی  کنند!  تقلب  ما  روی دست  از  هم 
کاری و خرید هر کاشی توسط هواداران و نصب اسم 
و عکس ایشان بر روی کاشی ها به قیمت مورد نظر 

طرح نپخته ای است و باید بیشتر روی آن فکر شود.
در مورد محصولات استقلال و حتی فروشگاه، کافی 
و  بنشینند  هم  دور  پیشکسوتان  که  پاتوقی  شاپ، 
گپ بزنند نیاز به پختگی بیشتری دارد. از آنجا که در 
قانونی  و عملا  نمی شود  رعایت  رایت  کشورما کپی 
امروز  از همین  نکنید  نداریم شک  این مسئله  برای 
پفک استقلال خیلی اورژینال تر از آنچه مد نظر آقای 
راهی که می  تنها  آید!  بازار می  به  است  سعادتمند 
کند  جلوگیری  احتمالی  های  سوءاستفاده  از  تواند 
ایجاد فروشگاه های زنجیره ای همانند »افق کوروش« 
و مشابه آن است. در این مورد هم بهتر است استقلال 
و پرسپولیس با بنگاه های بزرگی که کار اقتصادی می 
کنند مشارکت کنند چون ابتدا به ساکن خود این دو 
باشگاه ظرفیت توسعه فروشگاه ها در سراسر کشور را 
ندارند. یقینا اگر یک مجموعه فروشگاه های زنجیره 
توسعه  در حال  در کشورمان  امروز  آنچه  ای همانند 
است و مردم هم استقبال خوبی از آن کرده اند به نام 
درآمد  دایر شود یک  به صورت مشارکتی  باشگاه  دو 
سرشاری به فوتبال خواهد آمد و دو باشگاه می توانند 
در ردیف بزرگترین بنگاه های اقتصادی در آیند اما با 
سیستم روزمرگی حاکم بر مدیریت های ورزشی نباید 

خیلی به این طرح ها امیدوار بود.
اوایل دهه 70 »امیر عابدینی« اولین فردی بود که کارت 
هواداری را مطرح و حتی اجرا کرد اما چون این امور 
قائم به فرد است با رفتن عابدینی کل آن تشکیلات 
کنیم  فرض  است.  همین  هم  امروز  رفت!  که  رفت 
هر هوادار استقلال برای خرید کاشی هایی که آقای 
سعادتمند قولش را داد پولی هزینه کرد و تا بیایند به 
مرحله اجرا برسانند وزیر ورزش تغییر کرد و مدیریت 
استقلال هم همینطور و خلاص! در صورتی هوادار می 
تواند اعتماد کند و در این دو باشگاه سرمایه گذاری 

کند که کاملا به آینده و تداوم آن اعتماد داشته باشد 
ولی چند بار تا به حال چنین طرح هایی در انداخته 

اند و نیت همه هم خیر بوده ولی به نتیجه نرسیده؟

انجام  را  کاری  اول  است  بهتر  هم  سعادتمند  آقای 
وزارت  از  بگیرد  اجرایی  کار ضمانت  آن  برای  و  دهد 
ورزش و حتی از دولت و مجلس )یعنی مصوب شود( 
تا با تغییر مدیریت همه اجزای آن زیر سوال نرود و 
شالوده آن بهم نریزد بعد وارد مرحله اجرا شود. ضمن 
اینکه باید مراقب بود تا پفک استقلال مثل هواپیمایی 
پرسپولیس و دانشگاه پرسپولیس نشود. خاطرتان که 
هست؟! جناب رویانیان هواپیایی را قرمز رنگ به پرواز 
اعوان و  با  آوردند و یک روز هم سفری به کربلا  در 

انصار رفتند ولی کو آن هواپیما؟!

عابدینی  مهندس  که   70 دهه  هواداری  های  کارت 
طراحی کردند و قرار بود شال گردن و تی شرت و مچ 
بند به هواداران بدهند و بلیت با تخفیف 50 درصدی 
به هواداران بدهند به کجا رسید؟ طرح و ایده ها خیلی 
داشته  اجرایی  ضمانت  آنکه  بر  مشروط  است  خوب 

باشد و پخته و کارشناسی شده باشد.
البته به نظر دل سعادتمند به ورود سهام استقلال به 
بورس گرم است و درآمد چندصد میلیاردی احتمالی ای 
که همه مشکلات را حل خواهد کرد. او در بین حرف 
هایش ناگهان گفت شاید پفک استقلال به بازار بیاید 
که این موضوع بازتاب زیادی به خصوص در صفحات 
برای  نشان می دهد  ها  آن  مرور  که  داشت  هواداری 
اعلام خبرهای اینچنینی به پختگی بیشتری نیاز است. 
با  سعادتمند همچنین تاکید کرد هرکس می خواهد 
استقلال کار کند باید سه ماه آزمایشی بگذراند که این 

هم نکته بدیعی است.

در ادامه بخش های کلیدی سخنان احمد سعادتمند 
با پیمان یوسفی در ورزش و مردم روز جمعه سی ام 

خرداد ماه را می خوانید:

64  میلیارد کاشی هواداری: پارک ارم 14 هزارمتر از 
کمپ را تصرف کرده که با نشستی که خواهیم داشت 
این به کمپ اصلی اضافه می شود و در مجموع 37 
و  ویژه  برنامه  کمپ  برای  ما  شد.  خواهد  هزارمتری 
اختصاصی داریم. قرار است دور تا دور کمپ در قالب 
کاشی های 20 در 30 که در آفتاب و باران از بین نمی 
رود را به هوادار واگذار کنیم و اسم و عکس و کد ملی 
آن هوادار را روی کاشی ثبت می کنیم. ما برآورد کرده 
ایم 64 میلیارد تومان از این منبع درآمد داشته باشیم.
پفک آبی: ما از یک ماه دیگر محصولات استقلال با 
برند استقلال را خواهیم داشت و اگر پفک آبی دیدید 

تعجب نکنید. الان هم پک ها آماده است.

مالکیت معنوی اسم استقلال: ما درباره برند باشگاه و 
اسم هم اقداماتی کردیم 70 درصد کار را انجام دادیم 
برند استقلال  از  و دنبال تولید و ممنوعیت استفاده 
هستیم .هرجایی اسم استقلال دارد باید سهم ما را 
بدهد حتی هتل استقلال. )البته احتمالا هتل هیلتون 
سابق قبل از تیم تاج به استقلال تغییر نام داده است!(
ایران  به  بودم که  پادوانی دعوت کرده  از  پادوودانی: 
یا  یار همیشگی  یک  قالب  در  و می خواستیم  بیاید 

مشاور با او قرارداد امضا کنیم.
قائدی 5 میلیون دلار: از کشورهای اروپایی برای قائدی 
به من زنگ می زنند اما مهدی و هیچ بازیکنی فروشی 
را دو  با من صحبت کردند و مهدی قائدی  نیستند. 
 5 زیر  و  مخالفم  من  اما  خواستند  می  دلار  میلیون 

میلیون دلار او را نمی فروشیم.
و  هستیم  ایشان  با  مذاکره  شرف  در  استراماچونی: 
وکیل  و  استراماچونی  شخص  با  خواهم  می  خودم 
اولش مذاکره داشته باشم. )او پیش از این در برنامه 
دارد  ایتالیا  در  را  کسی  که  بود  گفته  برتر  فوتبال 
او مشکل  از طریق  و  دارد  این کشور  مربیان  کمیته 

استراماچونی را حل می کند(
و  داشتم  جلسه  نبی  آقای  با  من  استقلال:  فوتسال 
امتیاز یک تیم فوتسال بدهید که تیم خوب  گفتم 
آسیا  های  باشگاه  در  و  برود  سکو  روی  که  ببندیم 

افتخار بیاورد.
و  فود  کافی شاپ: می خواهیم فست  و  فود  فست 
مکانی  دنبال  بزنیم.  را  استقلال  شاپ  کافی  اولین 
هستیم تا پاتوق پیشکوستای خوبمان باشد و غروب 

ها دور هم بنشینند و از خاطراتشان بگویند.
مدرک تحصیلی: من دکترا ندارم، فوق لیسانس دارم، 
اما یک دکترای افتخاری از کانادا دارم که البته خودم 

را دکتر نمی دانم.
بدهی ها: برای باشگاهی که سه هزار میلیارد تومان 
زیاد  سرمایه دارد، بدهی 20، 30 میلیاردی نمی تواند 

باشد.
نهایتا اینکه برای احمد سعادتمند که مدیری است از 
جنس مدیریت و ورزش و از افراد سلامت در چرخه 
سلامتی  و  تندرستی  ورزشی،آرزوی  های  مدیریت 
داریم. امیدواریم وی بتواند باشگاه بزرگ استقلال را به 
جایگاهی که شایستگی اش را دارد برساند. اهداف و 
نیات و برنامه های خیلی خوبی دارند و با شناختی که 
از وی داریم یقینا در صورت تداوم مدیریت می توان 

به آینده استقلال بسیار امیدوار بود...

حرف آخر

مدینه فاضله ای که سعادتمند برای استقلال ترسیم کرده؛

استقلال با ده درصد این برنامه ها هم رویایی می شود

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

در مورد محصولات استقلال و حتی فروشگاه، کافی شاپ، پاتوقی که پیشکسوتان دور 
هم بنشینند و گپ بزنند نیاز به پختگی بیشتری دارد. از آنجا که در کشورما کپی رایت 
رعایت نمی شود و عملا قانونی برای این مسئله نداریم شک نکنید از همین امروز 
پفک استقلال خیلی اورژینال تر از آنچه مد نظر آقای سعادتمند است به بازار می آید! 
تنها راهی که می تواند از سوءاستفاده های احتمالی جلوگیری کند ایجاد فروشگاه 

های زنجیره ای همانند »افق کوروش« و مشابه آن است. 

کشتی فرنگی از المپیک 2024 
حذف می شود؟

کشتی فرنگی به احتمال فراوان از رشته های المپیک 2024 در 
پاریس حذف خواهد شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، نامیگ آلااف، سرپرست موقت 
این فدراسیون و عضو کمیته اجرایی اتحادیه جهانی کشتی 
)UWW( اعلام کرد این احتمال وجود دارد که کشتی فرنگی از 

رقابت های المپیک 2024 حذف شود..
جمهوری  کشتی  فدراسیون  رسانه  ای  سرویس  نوشته  به 
آذربایجان، نامیگ آلااف گفت: در مدت زمان اخیر کشتی 
فرنگی تا حدودی فراموش شده است. هرچند اتحادیه جهانی 
کشتی تغییراتی را در برخی قوانین برای بهبود رقابت ایجاد 
کرد. کشتی ساحلی جایگزین کشتی فرنگی در المپیک جوانان 
شد. چند سالی است که این مدل از کشتی را اجرا می کنیم و 
رقابت های آن برگزار می شوند. با توجه به مباحث صورت گرفته 
در کمیته  اجرایی اتحادیه جهانی کشتی به احتمال فراوان 
رشته کشتی فرنگی جایگاهی در المپیک 2024 نخواهد داشت.

کشتی فرنگی از سال 1896 میلادی در المپیک حضور دارد. 
فقط یک بار در سال 1900 میلادی این رشته ورزشی در المپیک 

پاریس غایب بود.

 :»UFC رئیس«
مک گرگور دیگر باز نمی گردد

 )UFC( رئیس سازمان برگزاری مسابقات هنرهای رزمی ترکیبی
اعلام کرد مک گرگور، مبارز مشهور ایرلندی دیگر به میدان باز 

نمی گردد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از خبرگزاری چمپیونات 
اعلام  سومین بار  برای  قبل  هفته   2 مک گرگور  روسیه، 
 UFC بازنشستگی کرد اما برخی ها به این تصمیم قهرمان
شک کردند. اکنون دانا وایت، رئیس سازمان UFC می گوید 

مک گرگور برنامه ای برای از سرگیری مبارزه ندارد.
میدان  به  بازگشت  برای  برنامه ای  مک گرگور  گفت:  وایت 
ندارد. او به پایان دوران حرفه ای اش رسید و در میدان حاضر 

نخواهد شد.
مک گرگور یکی از مبارزان محبوب در UFC است. او 26 مسابقه 
در هنرهای رزمی ترکیب انجام داد که 22 پیروزی کسب کرد. 
در این میان 19 پیروزی اش پیش از پایان هر رقابتی حاصل 
شد و با 4 شکست نیز مواجه شد. مک کرگور نخستین بار در 
سال 2015 میلادی قهرمان UFC  شد. وی سپس به نخستین 
مبارز این سازمان تبدیل شد که همزکان 2 عنوان قهرمانی را در 

دسته های مختلف کسب کرده است.

کشتی و پهلوانی

جهان ورزش


